

5/6D MAGNIFICENT MOC CHAU GLASS BRIDGE - HALONG DAY CRUISE + NINH BINH TRANG AN

VNM-603-HAN-5D VNM-603-HAN-6D

TOUR HIGHLIGHTS

BACH LONG GLASS BRIDGE

- ✓ Guinness World record
- ✓ World's longest glass-bottom with cliff side path
- ✓ Measured at 327 meters.

HALONG BAY DAY CRUISE

- ✓ UNESCO World Heritage site
- ✓ Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock
- ✓ Fisherman Village
- ✓ Fresh Halong Seafood
- ✓ Vietnamese Traditional Coffee.

MOC CHAU TEA PLANTATION

- ✓ H'Mong Ethnic people
- ✓ Heart Tea Hill (in Wulong Tea Plantation)
- ✓ Gardens of plump-trees, peach-trees
- ✓ Shan Tuyet Tea by the traditional method

HANOI

- ✓ Old Quarter 36 streets
- ✓ Hoan Kiem Lake

Package Inclusive

- ✓ Return economy air ticket SIN-HANOI-SIN by Singapore Airlines;
- ✓ 03 nights accommodation in Hanoi w Bf
- ✓ 01 nights accommodation in Moc Chau w Bf
- ✓ Tours, Meals & Transfer as per itinerary.
- ✓ Admission fee as per itinerary
- ✓ English speaking guide

Package Exclusive

- ✓ Compulsory Tippings to guide/driver USD5/pax/day
- ✓ Travel Insurance
- ✓ Visa fee, if required
- ✓ All personal expenses

DAY 1 SINGAPORE → HANOI

(Dinner)

Upon arrival at Noi Bai International airport, transfer to Hanoi for check in Hotel, enjoy Water Puppet Show, Visit 36 Old Quarter. Hoan Kiem Lake.

HOTEL: THANGLONG /THE LIGHT OR SIMILAR 4*

DAY 2 HANOI – MOC CHAU TEA PLANTATION

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, depart to Moc Chau (4-5 hours) transfer. Arrival Mocchau, have lunch. Afternoon, visit visit a village of the H'Mong Ethnic people or The Heart Tea Hill (in Wulong Tea Plantation) to know more about their lifestyles. Besides, you will enjoy the glamour of the beautiful rolling hills of wildflowers, gardens of plump-trees, peach-trees. Visit Moc Shan Tuyet where produce the best quality of Shan Tuyet Tea by the traditional method in Moc Chau.

HOTEL: MUONG THANH HOLIDAY *



DAY 3 BACH LONG GLASS BRIDGE - HANOI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast, transfer to visit **The Bach Long bridge** also set a second Guinness world record as it has the world's longest glass-bottom cliff side path measured at 327 meters. The glass-floored bridge is the latest tourist attraction in a highlands town well known for its undulating green tea hills and ethnic minority villages. Back to Moc Chau for lunch then transfer back to Hanoi

HOTEL: THANGLONG /THE LIGHT OR SIMILAR 4*



DAY 4 HANOI DAY CRUISE - HANOI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast at hotel, transfer to Halong Bay - a UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit **Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village**, lunch will be served on boat with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnamese Traditional Coffee. Back to Hanoi

HOTEL: THANGLONG /THE LIGHT OR SIMILAR 4*

DAY 5 HANOI - SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, if time permits, you may do your last-minute shopping before your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with **WTS Travel**.

Remarks:

Itinerary & its sequence may be subject to change due to circumstances beyond the company controls.

In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.

For 6D Tour, Itinerary from 5

DAY 5 HANOI- TRANG AN - HANOI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Transfer to Ninh Binh -90km from Hanoi -2hrs drive, take sampan trip along the stream to visit to **Trang An** - the UNESCO World Heritage site with area of 2000ha, It includes 47 historical vestiges with many mysterious things, with limestone mountains, valleys and underground river systems. Take boat trip to visit cave complex: **Sang Cave, Toi Cave, Ba Giot Cave, Nau Ruou** in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh. The end of the day, drive back Hanoi. Overnight in Hanoi

DAY 5 HANOI - SINGAPORE

(Breakfast)



WTStravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: **NTAS**

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg

5/6 天 神奇木州 - 白龙玻璃桥 - 日游下龙湾 + 宁平长安

VNM-603-HAN-5D

VNM-603-HAN-6D

行程特色

木州白龙玻璃桥

- ✓ 世界上最长的玻璃底悬崖边路
- ✓ 长度为 327 米
- ✓ 吉尼斯世界纪录
- ✓ 少数民族村庄

下龙湾日游

- ✓ 世界七大自然遗产之一
- ✓ 参观天宫洞, 斗鸡岛, 海上人家
- ✓ 海上桂林之称的下龙湾
- ✓ 越南咖啡
- ✓ 船上享用海鲜午餐

木州茶园

- ✓ 茶山
- ✓ 武隆茶园
- ✓ 木州以传统方法生产最优质的山雪茶

河内

- ✓ 河内 36 街古埠风貌
- ✓ 还剑湖

配套包含

- ✓ 新航来回河内经济舱机票
- ✓ 三晚河内酒店住宿+早餐
- ✓ 一晚木州酒店住宿+早餐
- ✓ 观光, 餐饮, 接送以行程为主
- ✓ 入门票
- ✓ 英语或华语导游

配套不包含

- ✓ 给导游司机的小费, 每人每天美金五元
- ✓ 入境签证 (如有需要)
- ✓ 个人旅游保险

第一天 新加坡 → 河内

(晚)

乘搭豪华客机飞往越南北部的河内. 抵达后由导游接机. 晚餐及夜宿于河内酒店.

酒店: THANGLONG / THE LIGHT 或同级 4*

第二天 河内 - 木州

(早/午/晚)

早餐后, 前往木州 (4-5 小时车程)。抵达后, 享用午餐。下午, 参观 赫蒙族村庄或心茶山, 武隆茶园, 了解他们的生活方式。此外, 您将欣赏美丽连绵起伏的野花丘陵茂盛的树木、桃树的花园……参观木山雪, 木州以传统方法生产最优质的山雪茶。

酒店: MUONG THANH HOLIDAY 或同级*



第三天 木州 - 白龙玻璃桥 - 河内

(早/午/晚)

在酒店享用早餐, 前往参观白龙玻璃桥也创造了第二项吉尼斯世界纪录, 因为它拥有世界上最长的玻璃底悬崖边路, 长度为 327 米。这座玻璃地板桥是这座以起伏的绿茶山和少数民族村庄而闻名的高原小镇的最新旅游景点。返回木州享用午餐, 然后返回河内

酒店: THANGLONG / THE LIGHT 或同级 4*



第四天 河内 - 下龙湾日游 - 河内

早餐后, 往广宁省的下龙湾 (一九九四年已获得联合国科教文公认为世界天然之遗产, 也刚刚成为新世界七大自然遗产之一, 是越南著名岛屿风景区。乘船约 4 个小时环游 1.500 多平方公里范围, 观赏海上桂林之称的下龙湾, 沿途参观天宫洞, 斗鸡岛, 海上人家 等。午餐於船上享用海鲜餐, 品尝越南咖啡, 返回河内

酒店: THANGLONG / THE LIGHT 或同级 4*

第五天 河内 - 新加坡

(早)

早餐后, 自由活动, 于指定时间送往河内机场, 返回美丽家园. 希望你有个愉快的旅程

备注:

行程如有变动将以当地旅社最后安排为准, 恕不预先告知。如果中文和英文行程有不吻合之处, 请以英文行程为准。

六天团-从第五天开始行程如下

第五天 河内-宁平长安- 河内

(早/午/晚)

早餐后, 走访世界文化遗产- 宁平省的长安, 长安名胜群, 陆龙湾游乘坐二人舢板木船 (由当地人用双脚划), 两岸风光秀丽, 穿梭石灰岩洞穴之中, 一路到古都华闾, 参观越南最大最古老的庙宇- 拜定寺, 感受大自然鬼斧神工的怡人壮丽景色, 以及历史悠久的文化痕迹。一路上景色如诗如画, 整个旅程充满新奇和惊喜。午餐品尝当地美食。返回河内, 当晚在河内住宿

第六天 河内 - 新加坡



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg